

Goethe-Institut Philippinen Newsletter - Euro-Pinoy Jazz Concerts



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



Euro-Pinoy Jazz Concerts 2015

Yesterday the press conference opened the **Euro-Pinoy Jazz Concerts 2015** officially. The artists have already performed an incredible jam session before

starting the press conference. The following two concerts will take place on **February 20, Friday, 9:00 PM, at Tiendesitas, Ortigas Avenue cor. E. Rodriguez Ave. (C-5) and on February 21, Saturday, 8:00 PM, at the historic Fort Santiago in Intramuros**, Manila. Admission is free on a first come, first served basis.

The Jazz musicians, namely Raphael Preuschl from Austria, Michael Schiefel from Germany, Nguyễn Lê from France, as well as Mar Dizon and Henry Katindig from the Philippines will prepare a programme during a 4-day workshop, in which each artist will be bringing his own creative expressions of jazz music to the table.

Euro-Pinoy Jazz Concerts is organized by the Goethe-Institut, the embassies of Austria, France and Switzerland together with the National Commission for Culture and the Arts and the European Union Delegation. The event is also supported by Intramuros Administration, the Luneta Hotel, the Swiss Cultural Fund, Tiendesitas and Qatar Airways.

Concerts:

- **February 20, Friday, 9:00 PM at Tiendesitas, Ortigas Avenue cor. E. Rodriguez Ave. (C-5)**
- **February 21, Saturday, 8:00 PM at Fort Santiago in Intramuros**
- **Free Admission!**

For more information you may consider also our event page: [Euro-Pinoy Jazz Concerts 2015](#)

If you need more information or have other inquiries, please do not hesitate to contact us.

Shadin Kitma

Program coordinator

Contact: +632 8405723 to 24

program@manila.goethe.org

Please forward the newsletter to whom it may concern!

Euro-Pinoy Jazz Konzerte 2015

Am gestrigen Tag wurden die **Euro-Pinoy Jazz Concerts 2015** mit einer beeindruckenden Improvisation der Musiker im Rahmen der Pressekonferenz offiziell eröffnet. Die zwei Konzerte finden am **Freitag, 20. Februar um 21:00 Uhr in Tiendesitas, Ortigas Avenue corner E. Rodriguez Ave. (C-5)** und am **Samstag, 21. Februar um 20:00 Uhr im Fort Santiago in Intramuros** statt.

Die Jazzmusiker, Raphael Preuschl aus Österreich, Michael Schiefel aus Deutschland, Nguyễn Lê aus Frankreich, sowie Mar Dizon und Henry Katindig aus den Philippinen, werden während eines viertägigen Workshops ein Programm vorbereiten, in dem jeder Künstler seinen persönlichen kreativen Ausdruck von Jazzmusik zur Geltung bringt.

Die Euro-Pinoy Jazz Konzerte werden vom Goethe-Institut, der österreichischen, französischen und schweizerischen Botschaften, in Zusammenarbeit mit der National Commission for Culture and the Arts und der EU Delegation organisiert. Das Event wird außerdem von der Intramuros Administration, Luneta Hotel, dem Schweizer Kulturfond, Tiendesitas und Qatar Airways unterstützt.

Konzerte:

- **Freitag, 20. Februar um 21:00 Uhr in Tiendesitas, Ortigas Avenue corner E. Rodriguez Ave. (C-5)**
- **Samstag, 21. Februar um 20:00 Uhr im Fort Santiago in Intramuros**
- **Freier Eintritt!**

Mehr Informationen zu den Euro-Pinoy Jazz Konzerten finden Sie auf unserer Website: [Euro-Pinoy Jazz Concerts 2015](#)

Für weitere Informationen oder Fragen wenden Sie sich bitte an folgenden Kontakt:

Shadin Kitma

Programmkoordinator

Kontakt: +632 8405723 bis 24

program@manila.goethe.org

Gerne können Sie diesen Newsletter an alle Interessenten weiterleiten!

To unsubscribe from the GImanila-lis mailing list, please send an email with a blank subject and "unsubscribe GImanila-lis" written in the body to lyris@lists.goethe.de

Um von der GImanila-Lis-Mailingliste abbestellen, schicken Sie bitte eine Email mit einem leeren Betreff und "abbestellen GImanila-Lis", geschrieben im Körper zu lyris@lists.goethe.de